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Mapka z lokalizacjami AED w Gminie Szemud
GMINA SZEMUD | Gmina posiada 13 nowych AED. Jest to sieć gminna, która ratuje życie. Z tego powodu gmina prezentuje mapę lokalizacji 
zamontowanych na zewnątrz gminnych budynków defibrylatorów.

Wójt razem ze strażakami oraz wiceprezesem Ratowników 
drogowych PZM Gdańsk Rafałem Ziółkowskim przeprowadzili 
szereg szkoleń z uczniami szemudzkich szkół. 

- Możemy czuć się bezpiecznie! Utworzyliśmy tym samym sieć 
szybkiego reagowania. Urządzenia są na budynkach szkół, halach 
sportowych, urzędu gminy oraz remiz OSP. Wcześniej AED były 
tylko na wyposażeniu wozów strażackich. Teraz dostęp do defibry-
latora ma każdy w nagłych sytuacjach – informuje Urząd Gminy 
Szemud. 

Pomysł zrodził się w trakcie rozmów z Zarządem Oddziału 
Gminnego Związku OSP w Szemudzie podczas Tygodnia Bez-
pieczeństwa. Wójt razem z strażakami zaczęli opracowywać plan 
instalacji urządzeń oraz szkoleń.

Pierwsze szkolenie dla strażaków odbyło się 26 lutego w Cen-
trum Samorządowym w Szemudzie. Kolejne szkolenia dla wszyst-
kich uczniów ze szkół odbyły się pod koniec marca. Każdy młody 
człowiek posiada teraz umiejętności pierwszej pomocy przy 
użyciu AED. 

- Dziękujemy Radzie Gminy Szemud za zgodę zakupu urządzeń 
wraz z kapsułami. Jest to wielka inwestycja w nasze bezpieczeń-
stwo! Szkolenia w szkołach będziemy powtarzać, bo najważniejsza 
jest praktyka – składa podzię-
kowania Urząd Gminy Szemud.

Na stronie szemud.pl jest spe-
cjalny przycisk dający możli-
wość szybkiego sprawdzenia, 
gdzie jest  AED. Mapka jest 
częścią zaplanowanej akcji już 
podczas Tygodnia Bezpieczeń-
stwa w zeszłym roku.

Źródło: UG Szemud fo
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Wszystkie zajęcia odbywają się bezpłatnie w siedzi-
bie Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wejherowie.

Harmonogram zajęć dla ósmoklasistów:
18 kwietnia godz. 16.30 język polski,
20 kwietnia godz. 10.00 matematyka,
25 kwietnia godz. 16.30 język polski,
27 kwietnia godz. 10.00 matematyka,
7 maja godz. 16.30 język polski,
9 maja godz. 16.30 język polski,
11 maja godz. 10.00 – 12.00 matematyka (ostatnie 

zajęcia,wyjątkowo dwie godziny).
Zajęcia prowadzone są przez nauczycieli. Nie wy-

magane wcześniejsze zapisy. Oferta jest skierowana 
do klas 7-8 szkoły podstawowej. Zajęcia są bezpłatne 
i trwają do maja. Tegoroczny egzamin ósmoklasisty 
będzie przeprowadzony w terminie 14 do 16 maja 
(wtorek-czwartek).

Dodatkowo, dla młodzieży ukraińskiej, organizo-
wane są zajęcia wspomagające. Młodzież otrzymuje 

pomoc z każdego przedmiotu, z którym aktualnie ma 
trudności. Zajęcia w terminach:

12 kwietnia godz. 16.30
19 kwietnia godz. 16.30
26 kwietnia godz. 16.30
Miejsce/ місце: Miejska Biblioteka Publiczna, ul. 

Kaszubska 14, Wejherowo
Kontakt/контакт: tel. 58 677 65 75 paulina.g@

biblioteka.wejherowo.pl
"Biblioteka dla wszystkich. Moje miejsce" to projekt 

wspierający młodzież ukraińską i polską w nawią-
zywaniu relacji, nauki szkolnej oraz wyborze ścieżki 
kariery poprzez udział w zajęciach integracyjnych 
i rozwojowych organizowanych w bibliotekach. Do 
projektu zostało zakwalifikowanych 23 bibliotek 
w Polsce, w tym nasza. Młodzież będzie mogła dzięki 
niemu inicjować i realizować projekty przy wsparciu 
bibliotekarzy.

Źródło: UM Wejherowo

Ósmoklasisto, powtórz przed egzaminem
WEJHEROWO | Egzamin ósmoklasisty zbliża się wielkimi krokami, wejherowska biblioteka wy-
chodzi naprzeciw młodzieży, która potrzebuje pomocy w przygotowaniach testów.
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W miejskiej przestrzeni, tuż obok przejeżdża-
jących samochodów, bezpośrednio na słońcu, 
rosną bardziej ozdobne i wrażliwe gatunki, 
którym potrzebna jest przysłowiowa pomocna 
dłoń. Dlatego współpracujący z samorządem 
specjaliści dbają, by trudny miejskiego życia 
nie dotykały regularnie przybywających w Rumi 
drzew (tylko w zeszłym roku pojawiły się ko-
lejne 233 nasadzenia). Od 2019 roku zmienio-
no politykę dotyczącą całej miejskiej zieleni 
– wówczas zdecydowano m.in. o postawieniu 
na większe sadzonki, regularnym nawożeniu 
i podlewaniu drzew, ich kompletnej inwentary-
zacji czy przygotowaniu setek tzw. mis, które 
ułatwiają bieżące utrzymanie.
Przedwiosenne prace pełną parą
Pora na przedwiosenne prace przyszła w lutym 
i marcu. Fachowcy pojawili się na drzewach 
m.in. przy ul. Obrońców Westerplatte, Stocz-
niowców, Dokerów, Kosynierów czy Warszaw-
skiej. W kwietniu zajmą się jeszcze pielęgnacją 
tych, które rosną przy ul. Wybickiego, Komba-
tantów i Ks. Gierosa. Dodatkowo zlokalizowane 
w całym mieście młode drzewa zostaną na-
wiezione, wzmocnione poprawionymi palikami, 
a ich stan po zimie zostanie zweryfikowany. 
Zabiegi pielęgnacyjne są przewidziane na cały 
rok. Miasto przeznacza na ten cel w 2024 roku 
łącznie około 350 tysięcy złotych.
Fachowa opieka daje efekty
Choć najbardziej widoczne są przede wszyst-
kim sezonowe przycięcia – dosyć efektowne, 
bo specjaliści korzystają np. z teleskopowych 

narzędzi, technik alpinistycznych czy wysięgni-
ków – to za hasłem „pielęgnacja drzew” kryje 
się znacznie więcej. Tym bardziej że ich wiek 
w Rumi waha się od roku do kilkudziesięciu lat.
W 2023 roku 51 procent spośród wszystkich 
wyciętych w Rumi drzew stanowiły te wycięte 
przez samych mieszkańców. Natomiast wycinki 
ze względu na prowadzoną działalność gospo-
darczą to 26%. W tym przypadku firmy są zobo-
wiązywane przez urzędników do zastępczych 
nasadzeń lub opłat, z których finansowana jest 
miejska zieleń. 

Źródło: rumia.eu

RUMIA SZYKUJE ZIELEŃ NA WIOSNĘ
RUMIA | Zanim jeszcze pojawią się pierwsze liście i pąki, przychodzi 
pora na pielęgnację miejskiej zieleni. W Rumi dba się o to na różne 
sposoby na ostatniej prostej przed wiosną.

fot. rumia.eu
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Wyniki Wyborów 
Samorządowych 2024

POWIAT | W pocie czoła komisje podliczały głosy wyborców, którzy 
wzięli udział w głosowaniach na wójtów gmin, burmistrzów i prezy-
dentów miast oraz na radnych.

W dniu 8 kwietnia oficjalnie opublikowano wyni-
ki Wyborów Samorządowych, w których wyłoniono 
włodarzy na kolejne lata kadencji. Niektórzy jednak 
muszą jeszcze chwilę wstrzymać się z piciem szam-
pana, bo czeka ich druga tura głosowań. Jednogło-
śnie stanowiska objęli nowy wójt Gminy Gniewino, 
Gminy Linia, Miasta Rumia i Gminy Wejherowo. 
Druga tura głosowań, według kodeksu wyborczego, 
odbywa się dwa tygodnie po pierwszej.

Poniżej prezentujemy wyniki wyborów.
Gmina Choczewo
Odbędzie się druga tura wyborów. W obecnej 

wygląda to w następujący sposób: Jarosław Bach 
32,31% i Krzysztof Łasiński 27,17%.

Gmina Gniewino
Wioletta Majer Szreder 58,21%
Gmina Linia
Tadeusz Klein 53,26%
Gmina Luzino
Odbędzie się druga tura wyborów. W obecnej 

wygląda to w następujący sposób: Marcin Mutka 
48,20% i Jarosław Wejer 37,94%.

Gmina Łęczyce
Odbędzie się druga tura wyborów. W obecnej 

wygląda to w następujący sposób: Piotr Wittbrodt 
43,39% i Krzysztof Karczewski 40,75%.

Miasto Reda
Odbędzie się druga tura wyborów. W obecnej 

wygląda to w następujący sposób: Mateusz Richert 
39,84% i Łukasz Kamiński 37,25%.

Miasto Rumia
Michał Pasieczny 63,88%
Gmina Szemud
Odbędzie się druga tura wyborów. W obecnej wy-

gląda to w następujący sposób: Ryszard Kalkowski 
38,57% i Paweł Dołkowski 21,48%.

Miasto Wejherowo
Odbędzie się druga tura wyborów. W obecnej 

wygląda to w następujący sposób: Krzysztof Hilde-
brandt 43,53% i Marcin Bulczak 38,98%.

Gmina Wejherowo
Przemysław Kiedrowski 61,42%
Druga tura wyborów odbędzie się 21 kwietnia.

Monika Fischer

Jest to program towarzyszący budowie elektrowni 
jądrowej Lubiatowo-Kopalino. Wejherowo złożyło 
wnioski jako jeden z pierwszych samorządów.
- Cały czas poszukujemy różnych źródeł finanso-
wania miejskich inwestycji - podkreśla prezydent 
Krzysztof Hildebrandt. - Jestem przekonany, że 
zarówno ul. Staromłyńska, jak i obiekt na BLIZIE 
zostaną zrealizowane dla mieszkańców.
Zadanie „Budowa ul. Staromłyńskiej w Wejherowie” 
zaplanowano na lata 2024-2026 i obejmuje budowę 
tej ulicy o długości 450 m z rondem i odcinkami 
ul. Wyczółkowskiego, ul. Obrońców Wybrzeża 
i ul.Weteranów. Powstanie jezdnia o nawierzchni bi-
tumicznej, chodniki, ścieżka rowerowa, zieleń przy-
uliczna, elementy bezpieczeństwa ruchu, w tym dla 

osób z niepełnosprawnościami, a także oświetlenie 
drogowe. Wartość kosztów kwalifikowanych 6,1 mln 
zł, w tym dotacja celowa 4,88 mln zł.
Zadanie „Budowa terenu rekreacyjno-sportowego 
przy ul. Dzieci Syberyjskich w Wejherowie” , czyli 
na tzw. BLIZIE zaplanowano na lata 2024-2025 
i obejmuje budowę boiska wielofunkcyjnego, 
boiska do piłki nożnej, placu zabaw dla dzieci, 
bieżni okólnej, ścieżki dla rolkarzy, ścieżki zdrowia, 
budynku magazynowy i WC, miejsc postojowych, 
utwardzonych ciągów pieszych, zieleni i małej ar-
chitektury. Wartość kosztów kwalifikowanych 4,79 
mln ,zł w tym dotacja celowa 3,12 mln zł.

Źródło: UM Wejherowo

BUDOWA UL. STAROMŁYŃSKIEJ I OBIEKTU 
SPORTOWEGO NA TZW. BLIZIE
WEJHEROWO | Miasto złożyło wnioski o dotacje na oba zadania w ra-
mach „Programu wspierania inwestycji jednostek samorządu teryto-
rialnego w związku z realizacją kluczowych inwestycji w zakresie stra-
tegicznej infrastruktury energetycznej w województwie pomorskim”.

fot. UM Wejherowo

Roboty rozpoczną się w najbliższych dniach, co może 
powodować przejściowe utrudnienia w ruchu. Łączny 
koszt remontu wyniesie 2,2 miliona złotych. Na mocy 
porozumienia Powiat Wejherowski będzie partycypo-

wać w wydatkach w kwocie 1,3 miliona złotych. 
Zgodnie z umową roboty powinny zakończyć się 

najpóźniej do 2 czerwca br.
Źródło: UG Wejherowo

Remont drogi Zbychowo- Reszki
GMINA WE JHEROWO | Oficjalnie przekazany został wykonawcy teren budowy remontowanej 
drogi Zbychowo- Reszki.
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Wójt Ryszard Kalkowski wraz z kierownikiem Referatu 
Zamówień Publicznych i Inwestycji Ryszardem Damp-
cem odbierali utwardzone ulice: Kulingi w Łebnie, 
Słoneczna w Leśnie i Ogrodowa w Kieleńskiej Hucie. 
- Dziękujemy za realizację tych inwestycji Gminne-
mu Przedsiębiorstwu Komunalnemu w Szemudzie. 
Łączna długość zrealizowanych odcinków to ponad 
0,5 km – informuje Urząd Gminy Szemud. 

Tym samym w Leśnie utwardzono już całą ulicę 
Słoneczną. Zaczyna się teraz na skrzyżowaniu z ulicą 
Kopaniewską wyczekiwany remont nawierzchni 
asfaltowej na ponad 1,5 km odcinku. W Kieleńskiej 
Hucie powstało nowe skrzyżowanie, które połączyło 
w jedną całość ulicę Ogrodową. Obecnie w trakcie 
projektowania jest stałe rozwiązanie w tym miejscu.

Źródło: UG Szemud

PÓŁ KILOMETRA NOWYCH DRÓG W GMINIE SZEMUD
GMINA SZEMUD | Ukończono prace, dzięki którym przybyło kolejnych 
kilometrów dróg w szemudzkiej gminie.

fot. UG Szemud
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W festiwalu udział wzięło 151 uczestni-
ków. Do konkursu modelarskiego zgłoszo-
no 331 modele z całej Polski. Odwiedzający 
mogli podziwiać różnorodne modele stat-
ków, okrętów, samolotów, pojazdów woj-
skowych i cywilnych oraz budowle wyko-
nane z kartonu. Konkurs został podzielony 
na określone grupy wiekowe: młodzik - 85 
modelarzy, junior - 10 modelarzy oraz se-
nior - 56 modelarzy.

Podczas festiwalu mogliśmy zobaczyć wy-
stawę Sopockiego Klubu Modelarzy Kolejo-
wych - dworzec kolejowy w Gdańsku Oli-
wie, „Historia inspiracją w modelarstwie” 

Roberta Całusińskiego - żaglowce,  dawne 
łodzie śródlądowe, konstrukcje Leonarda 
Da Vinci, dawne łodzie Wiślane. Nie zabra-
kło też giełdy modeli, można było zakupić 
modele do sklejania dla początkujących 
i zaawansowanych.

W przeddzień wystawy zorganizowane 
zostały warsztaty modelarskie dla dzieci. 
Niektóre z projektów wówczas wykonanych 
zostały również zgłoszone do konkursu. Na 
zakończenie rozdane zostały nagrody i wy-
różnienia zbiorowe dla pracowni oraz indy-
widualne.

- Nasz Festiwal, był okazją do spotkania się 

ludzi zafascynowanych modelarstwem kar-
tonowym. Chcemy promować modelarstwo 
jako ciekawą formę spędzania wolnego czasu 
- mówi dyrektor Fabryki Kultury w Redzie 
Tomasz Wiśniewski. - Kolejny Festiwal Mo-
deli Kartonowych już za rok. Do zobaczenia! 
- dodaje.

Organizatorami wydarzenia byli: Fabryka 
Kultury w Redzie, „Nut Only Papercraft” 
Łukasz Orzechowski oraz „Kartonowa Ko-
lej”. Pełna lista nagrodzonych znajduje się 
na stronie internetowej https://fabrykakul-
tury.pl/.

Źródło: UM Reda

OGŁOSZENIE 127/2023/PR-Media-Group/DB

Z ruchu wyłączony został prawy pas na drodze wojewódzkiej w kierunku 
Redy. Taka organizacja jest związana z budową Węzła Śmiechowo (Zryw) 
i z wykonywaniem robót na poboczu bitumicznym przy nowych kratkach 
ściekowych z odtworzeniem nawierzchni i podbudowy drogi.

Urząd Miejski w Wejherowie i wykonawca robót - firma Polimex dołożą 
wszelkich starań, aby zminimalizować utrudnienia podczas prowadzenia 
prac budowlanych w tym rejonie, jednak są one nieuniknione. Zakres prac 
jest rozległy i wiąże się z przejściowymi trudnościami.

Źródło: UM Wejherowo

Zmiana organizacji 
ruchu na drodze 
wojewódzkiej
WEJHEROW | Od poniedziałku obowiązuje wprowadzona zmia-
na organizacji ruchu na drodze wojewódzkiej w Wejherowie.
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III Festiwal  
Modeli Kartonowych

REDA | W redzkiej Fabryce Kultury odbył się III Festiwal Modeli Kartonowych.

Tematami przewodnimi, jakie są ekspo-
nowane na transformatorach to ekologia 
i lokalna historia miasta, które w tym roku 
obchodzi 800. rocznicę pierwszej histo-
rycznej wzmianki w dokumentach księcia 
pomorskiego Świętopełka II.
Stacje, które przejdą metamorfozę, zloka-
lizowane są przy ul. Ceynowy, Gdyńskiej, 
Lipowej, Ks. Gierosa, Matejki, Poznańskiej, 
Gdańskiej, Chełmińskiej, Pomorskiej oraz 
przy skrzyżowaniu ul. Sobieskiego i Ludo-
wej, a także Świętojańskiej i Lubelskiej.
Prace będą wykonywać artyści z firmy 
Wallart.

Monika Fischer

RUMIA DBA 
O TRANSFORMATORY
RUMIA | Rumia zapowiedziała kolejne 
prace renowacyjne, których celem 
jest odmalowanie i upiększenie znisz-
czonych stacji transformatorowych.
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Znamy wyniki wyborów 
w wejherowskiej gminie

GMINA WEJHEROWO | Poznano szczegóły dotyczące rezultatów 
wyborów samorządowych w Gminie Wejherowo.

W wyborach na wójta najwięcej głosów – 6 283 
(61,42%) zdobył Przemysław Ryszard Kiedrowski 
i został wybrany w I Turze. Okazał się lepszy od Teresy 
Elżbiety Klas (2 400 głosów – 23,46%) oraz Romana 
Stanisławczyka (1 547 – 15,12%).

Rezultaty w Radzie Gminy
W Okręgu 1 – Bolszewo najlepszy był Edmund 

Adam Bianga z KWW Przemysława Kiedrowskiego 
(393 głosy). Wyprzedził: Macieja Mariana Szczygła 
z KWW Przemysława Kiedrowskiego (202 głosy), 
Przemysława Bujaka z KWW Przemysława Kiedrow-
skiego (171 głosów), Aleksandrę Liliannę Blok-Tem-
ską z KWW Inicjatywa Obywatelska (114 głosów), 
Waldemara Tomasza Bacha z KWW Wspólny Powiat 
Gabrieli Lisius (148 głosów), Wojciecha Bronisława 
Kuziela z KWW Przyjazna Gmina (211 głosów), 
Huberta Artura Tomę z KWW Przyjazna Gmina (218 
głosów).

W drugim okręgu - Gościcino, Góra, Kniewo, Orle, 
Warszkowo, Zamostne najlepszy wynik osiągnął Prze-
mysław Ryszard Kiedrowski z KWW Przemysława 
Kiedrowskiego (756 głosów). Uzyskał więcej głosów 
od: Piotra Syrockiego z KWW Przemysława Kie-
drowskiego (161 głosów), Hanny Teresy Stankowskiej 

z KWW Przemysława Kiedrowskiego (99 głosów), 
Mai Aleksandry Ziemann z KWW Przemysława Kie-
drowskiego (216 głosów), Zenona Franciszka Piepera 
z KWW Przemysława Kiedrowskiego (106 głosów), 
Marka Miotk z KWW Przemysława Kiedrowskiego 
(758 głosów), Teresy Elżbiety Klas z KWW Inicjatywa 
Obywatelska (175 głosów), Romana Stanisławczyka 
z KWW Przyjazna Gmina (130 głosów).

Natomiast w trzecim okręgu- Bieszkowice, Gniewo-
wo, Gowino, Kąpino, Łężyce, Nowy Dwór Wejherow-
ski, Pętkowice, Reszki, Sopieszyno, Ustarbowo, Zby-
chowo, najwięcej oddano głosów na Katarzynę Droś 
z KWW Przemysława Kiedrowskiego (460 głosów). 
Uzyskała większe poparcie od: Justyny Wiktorii Klein 
– Melcer z KWW Przemysława Kiedrowskiego (169 
głosów), Ewy Janiny Bergmann z KWW Inicjatywa 
Obywatelska (283 głosy), Arkadiusza Grzegorzew-
skiego z KWW Inicjatywa Obywatelska (319 głosów), 
Artura Grzegorza Wensierskiego z KWW Wspólny 
Powiat Gabrieli Lisius (181 głosów) i Adriana Marcina 
Mrozka z KWW Przyjazna Gmina ( 262 głosy).

- Gratulujemy wszystkim, którzy uzyskali mandat – 
składa gratulacje Urząd Gminy Wejherowo.

Źródło: UG Wejherowo

Do tego Pani Wojewoda Pomorska Beata Rut-
kiewicz podpisała umowę na dofinansowanie 
w wysokości 50%. Powstanie 600 metrów nowej 
drogi. Koszt zadania wynosi blisko 500 tysięcy 
złotych.
Tym samym gmina poprawi przejazd całą arterią. 
Droga będzie w pełni utwardzona. W przyszłym 
tygodniu podpisana zostanie umowa z wykonaw-

cą i rozpocznie się budowa.
O środki gmina starała się już od zeszłego roku 
i czekano na rozstrzygnięcie. Ponownie się 
udało pozyskać ważne wsparcie na inwestycję. 
Kolejne wnioski z szemudzkiej gminy czekają na 
rozpatrzenie.

Źródło: UG Szemud

MODERNIZACJA ULICY W BOJANIE
GMINA SZEMUD | Wykonano kolejny krok w rozwoju Bojana.  
Dokończona zostanie modernizacja ulicy Św. Józefa.

fot. UG Szemud

- W imieniu Wejherowskiego Stowarzyszenia na rzecz Osób z Autyzmem serdecznie zapraszamy do wspólnego 
przemarszu oraz czynnego udziału w obchodach Światowego Dnia Świadomości Autyzmu. Wydarzenie odbędzie 
się w piątek 12 kwietnia br. w godzinach 10.00 – 12.00. Zbiórka o 9.45 na skwerze Reginy Osowickiej. Urząd Miejski 
Wejherowo jest jednym z patronów wydarzenia – informuje Urząd Miasta Wejherowo.

Na wydarzeniu przygotowane 
będą prezentacje i bezpłatne kon-
sultacje instytucji wspierających 
osoby z niepełnosprawnościami. 
Najmłodszych czeka wiele atrakcji, 
w tym malowanie twarzy i  cieka-
we pokazy sportowe. Prowadzący 
rozstrzygną konkurs plastyczny. Na 
zainteresowanych będzie czekało 
stanowisko edukacyjno – anima-
cyjne EkoFabryka. Uczestników 
zachęca się do wzięcia udziału 
w charytatywnej loterii fantowej 
''Gram i Pomagam''. Otwarte będą 
punkty gastronomiczne.

Wejherowskie Stowarzyszenie 
na rzecz Osób z Autyzmem jest 
zrzeszeniem osób nakierowanych 
na lokalną społeczność w celu dzia-
łania na jej rzecz. Stowarzyszenie 
wyznaje zasadę, iż każdy ma prawo 
do pełnego uczestnictwa w życiu 
społecznym i nikt nie może być 
wykluczony i pozostawiony poza 
nawiasem społeczeństwa. Poza 
tym, celem stowarzyszenia jest 
również wspieranie aktywności 
społecznej obywateli.

Źródło: UM Wejherowo

Światowy Dzień Świadomości Autyzmu
WEJHEROWO | Wydarzenie obejmuje przede wszystkim Marsz Razem dla Autyzmu, dodatkowo 
prowadzone będą warsztaty edukacyjne na temat spektrum autyzmu.

fot. UM Wejherowo

Inwestycja obejmuje wymianę nawierzchni i krawężni-
ków, regulację wysokościową studni kanalizacji desz-
czowej oraz kanalizacji sanitarnej, regulację wpustów 
ulicznych oraz odtworzenie elementów bezpieczeń-

stwa drogowego. Planowany termin zakończenia 
wszystkich prac to sierpień.
Koszt inwestycji wynosi około 500 tys. zł.

Monika Fischer

PRACE REMONTOWE NA UL. ŻWIROWEJ
RUMIA | W Rumi na ulicy Żwirowej trwają prace związane z układa-
niem krawężników oraz przebudową zjazdów. 

fot. UM Rumia
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To nie walka o fotel, a wizję
REDA | Rozmowa z Panem Mateuszem Richertem, kandydatem na burmistrza Miasta Reda, o wizjach na wprowadzenie zmian w sferach bezpieczeństwa, 
rekreacji czy infrastruktury drogowej oraz wiele innych.

Za nami pierwsza tura wyborów w Redzie i nie-
spodziewany duży sukces. Jest Pan liderem przed 
drugą turą z prawie 40% głosów. Czy ten wynik jest 
dla Pana zaskoczeniem?

Sąsiedzi podpowiadają, że to konsekwencja nie tylko 
aktywnej, przyjaznej i otwartej kampanii wyborczej, 
ale w dużej mierze, moje zaangażowanie w wiele 
spraw od 2015 roku, no i trzeci ważny argument, że 
mieszkańcy chcą zmiany - nowej energii i większej 
otwartości. 

W tym miejscu chcę bardzo podziękować Wszyst-
kim, którzy już w pierwszej turze naszemu komitetowi 
zaufali i bardzo proszę o wsparcie w II turze wyborów.

Te wszystkie planowane inwestycje oraz działania 
społeczne dla Redy są naprawdę realne.

Co sprawiło, że osiągnął Pan tak znakomity wy-
nik?

Od ponad 9 lat pełnię mandat radnego Rady Miej-
skiej w Redzie i między innymi dzięki temu znam 
nasze – redzkie problemy, rozmawiam z przyjaciół-
mi, sąsiadami, wychowuję tutaj dwójkę dzieci, a 
moi rodzice wchodzą właśnie jako redzianie w wiek 
emerytalny. Nawet w najbliższym otoczeniu przekrój 
potrzeb mieszkańców, z jakimi się mierzę, dotyczy 
wszystkich: do bobasów po seniorów. 

Wolałbym, aby lista problemów była mniejsza z 
każdym kolejnym rokiem. Niestety, ale postępująca i 
niekontrolowana zabudowa, przeciwko której wystę-
puję od 2015 r., będzie niestety nasilała nasze miejskie 
bolączki takie jak: korki, brak zieleni, czy przepełnio-
ne szkoły oraz przychodnie.

Teraz jest ostatni moment, aby mądrze i profesjo-
nalnie podejść do polityki planowania miasta. W 
przeciwnym razie, za kilka lat Reda stanie się kom-
pletnie zatłoczonym, niewydolnym komunikacyjnie, 
oświatowo i pozbawionym zieleni miastem.

A co Pana różni od swojego konkurenta?
Podejście do planowania miasta, czyli mój sprzeciw 

wobec zbyt gęstej zabudowy i tego, o czym wspomnia-
łem w poprzednim pytaniu. Warto zauważyć, że plany 
zagospodarowania przestrzennego przyjmują radni i 
właśnie jednym z elementów, który nas różni, jest do 
tej pory zbyt uległe inwestorom podejście do zabudo-
wywania Redy, z którym od początku się nie zgadzam. 
Powinno być więcej zieleni, czyli powierzchni biolo-
gicznie czynnej, mniejszy procent zabudowy działki 
dopuszczony, aby właśnie zostawić miejsce na zieleń, 
no i odpowiednia ilość miejsc parkingowych, gdzie 
np. w sąsiedniej Rumi mają nakaz budowy o 25%-50% 
więcej miejsc parkingowych. Po drugie, to właśnie 
moje doświadczenie zawodowe, które nie zamyka się 
tylko w granicach Redy. Uczestniczę w konferencjach, 
spotkaniach, wyjazdach i pracach planistycznych 
związanych z budową elektrowni jądrowej w Cho-
czewie, farm wiatrowych na morzu, budowy kopalni 
soli potasowej w gminie Puck czy też po prostu funk-
cjonowania gmin od Kwidzyna przez Malbork, a na 
Słupsku czy Ustce skończywszy. Dzięki obecnej pracy 
mam  znacznie szerszą wizję miasta, która musi wy-
korzystać dla dobra mieszkańców nie tylko powyższe 
inwestycje, czy działania, ale i aktywniej pozyskiwać 
środki zewnętrzne. Tutaj jest pełne determinacja, aby 
rozwinąć Wydział Rozwoju Redy i walczyć o miliony 
złotych na konkretne projekty wyczekiwane miesz-
kańców

  Pan oraz Pana kandydaci na radnych z komitetu 
Reda dla Mieszkańców byli najczęściej obecni na 
ulicach. Jakie tematy przeważały podczas rozmów 
z mieszkańcami?

Redzianki i redzianie podkreślają, że Reda to miasto 
ludzi młodych, wykształconych kreatywnych, pracu-
jących głównie w Trójmieście i niestety, traktujących 

miasto jak sypialnię. Podkreśla się też, że Reda nie 
wykorzystuje szans, jakie daje nasze położeniem, a po-
kusa zabudowy tego do niedawna małego miasteczka 
wielkimi blokami jest większa niż chęci i działania na 
rzecz pozyskiwania nowych inwestorów, budowania 
kapitału, czyli tworzenia miejsc pracy. A przykładów, 
wzorców do naśladowania nie trzeba szukać daleko, 
wystarczy spojrzeć jak funkcjonuje sąsiednia Rumia 
albo takie miasta jak Pruszcz Gdański, Kwidzyn czy 
Chojnice.

Co istotne i może mało odkrywcze, ale pokora, wyj-
ście do mieszkańców, wysłuchanie ich są nie tyle klu-
czem do wygrania wyborów, ile szansą do wygrania 
losu na loterii – czyli budowy takiego miasta, na jakie 
my – Redzianie zasłużyliśmy i jakiego oczekujemy.

A konkretnie, inwestycyjnie to jaką ma Pan wizję 
tego miasta, co chciałby w nim zmienić?

Po pierwsze: zbudować Redę Przyjazną i Bezpiecz-
ną, czyli opartą na rozbudowanej bazie edukacyjnej 
(żłobek, szkoła podstawowa w Redzie-Betlejem), 
przygotowaniu się do budowy filii szkoły w otoczeniu 
aquaparku, zapewnieniu wsparcia psychologiczne-
mu dzieci i młodzieży – bo naprawdę trzeba pomóc 
młodzieży, która przez 2 lata covidu była zamknięta 
w domach, podczas gdy my, dorośli już dawno wró-
ciliśmy do pracy, powstaniu nowej siedziby MOPS-u. 
Chcę doświetlić przejścia dla pieszych, zwłaszcza w 
otoczeniu przedszkoli i szkół, lepiej finansowa

 Ochotniczą Strażą Pożarną, a także stworzyć spraw-
ny i rozwinięty monitoring miejski. 

Po drugie. Musimy tworzyć nowe parki, w tym w 
okolicy ulicy Morskiej i na Betlejem, powiększyć ist-
niejący park nad rzeką Redą. I w tym względzie nigdy 
nie zgodzę się z powtarzaną przez niektórych teorią, 
że otoczenie lasów wystarczy. Dlaczego? Bo czy to 
osoba starsza, czy też młoda mama z dzieckiem może 
się po prostu bać wyjść samemu do lasu, który znajdu-
je się często kilka dobrych kilometrów od domu. Od 
prawie 4 lat jestem tatą i borykamy się z żoną codzien-
nie z tym problemem, że w naszym mieście z małym 
dzieckiem poza jednym parkiem nie ma gdzie wyjść 
na spacer, dlatego będę walczył o więcej zielonych 
terenów rekreacyjnych, które są absolutnie niezbędne 
dla nas mieszkańców.

Jako miasto potrzebujemy też małej, miejskiej firmy 
komunalnej, która będzie zajmowała się remontami 

ławek, placów zabaw, naprawą oznakowania jak i 
utrzymaniem czystości na ulicach i chodnikach, a 
także walką z dzikimi wysypiskami. 

Po trzecie: uczynić Redę Nowoczesną z obszarami 
inwestycyjnymi, przebudowanymi skrzyżowaniami 
(Pucka-Spółdzielcza-Kazimierska oraz Wejherowska-
-Rzeczna-Torowa) oraz zmodernizowanymi ulicami 
jak ul. Długa w Redzie-Rekowie Dolnym, Rolnicza 
w Redzie-Mościch Błotach czy Parkowa i Morelowa 
w Redzie-Ciechocinie. Potrzebny jest na CITO także 
nowy most w ciągu ulicy Rzecznej – bo obecnie jest 
to bardzo niebezpieczny odcinek, zwłaszcza dla pie-
szych. 

Ważnym zagadnieniem jest rozważenie przyszłości 
miejskiej ciepłowni, skoro obecnie przez większość 
czasu ogrzewa nas gdyńska elektrociepłownia. Chciał-
bym  miasta oszczędnego, z wymienionym w 100% 
oświetleniem ulicznym na ledowe, z termomoder-
nizacją szkół, czy też dalszym rozwojem instalacji 
fotowoltaicznych na dachach miejskich budynków. 

Jaką ofertę przygotował Pan dla seniorów?
Chciałbym rozwijać w Redzie Kluby Seniora, nie 

tylko w centrum, zapewnić z rządowych funduszy tzw. 
Transport na życzenie dla seniorów 70+, np. 2 razy w 
miesiącu do lekarza, urzędu itd. Ciekawą i nowatorską 
z poziomu Redy jest też oferta programu Kawa dla Se-
niora za 1 zł – do którego chciałbym zaprosić redzkie 
cukiernie i kawiarnie. W zakres programów senioral-
nych zalicza się z pewnością poszerzenie oferty Fabry-
ki Kultury, wsparcie redzkich artystów i odnowienie 
współpracy z miastami zaprzyjaźnionymi z Redą, tak 
by nasi artyści, a wśród nich wielu seniorów, mogli 
promować swoje prace w innych częściach Polski, w 
Litwie czy w Niemczech. 

A czy ma Pan plan na tematy realizowane z sąsied-
nimi gminami?

Oczywiście. Kilkanaście dni temu opublikowałem 
wraz z burmistrzem Rumi Michałem Pasiecznym 
krótki materiał filmowy, w którym poruszamy cie-
kawą kwestię związaną ze wspólną budową zielonej, 
rekreacyjnej przestrzeni przy granicy z Rumią w rejo-
nie ulicy Morskiej i uwaga: łączącej ścieżką rowerową 
Rumię i Redę z miejscowością Kazimierz, w miejscu 
gdzie ścieżka rowerowa biegnie wzdłuż Zagórskiej 
Strugi i można nią jechać do Rewy oraz w Rezerwat 
Bekę i dalej na Puck

Z kolei w ramach szerszej współpracy z gminami, 
począwszy od Gdyni i Rumi, a skończywszy na Pucku 
i Władysławowie planuję wspólną walkę o wpisanie 
drogi Via Maris do Rządowego Programu Budowy 
Dróg Krajowych, a tym samym finansowanie jej 
budowy i utrzymania przez państwo. Zresztą w tym 
temacie już wiele godzin wspólnie spędziliśmy na ana-
lizowaniu i tworzeniu wniosków, pism i uzasadnień 
do wielu instytucji, do dokumentów strategicznych 
krajowych, europejskich, czy wojewódzkich, aby na 
ten układ drogowy móc w końcu pozyskać skutecznie 
środki zewnętrzne na jej budowę. A tu trzeba przy-
znać, że to Miasto Rumia i Port Gdynia byli zdecy-
dowanie najaktywniejszymi podmiotami walczącymi 
o budowę przedłużenia obwodnicy, która na naszym 
odcinku Rumia-Reda i dalej nazywać się ma Via 
Maris. Bardzo mi pomogła oczywiście moja praca w 
Biurze Planowania Regionalnego, gdzie mam regular-
na styczność z wieloma ambitnymi tematami, które są 
przygotowywane w Województwie Pomorskim

Jakie są Pana priorytety związane z rozwojem 
Redy?

Jest ich wiele. Ale najważniejsza będzie skuteczność 
pozyskiwania środków finansowych. Po latach zastoju 
nagle uruchomione zostają olbrzymie środki z KPO, 
kolejne z funduszy unijnych, do tego w regionie 
Rząd zainwestuje setki miliardów złotych w budowę 
elektrowni jądrowej, KGHM w budowę kopali soli 
potasowej w Powiecie Puckim, spółki energetyczne 
już inwestują w offshore, czyli elektrownie wiatrowe 
na morzu, a w Gdyni planowany jest morski port ze-
wnętrzny. Te wszystkie inwestycje skupione w naszym 
otoczeniu pozwalają określić jedno: priorytetem jest 
sprawne i szybkie nakreślenie wizji rozwoju miasta i 
równie sprawne pozyskiwanie funduszy na realizację 
naszych, miejskich potrzeb. Drugiej takiej szansy mieć 
nie będziemy. 

Kampania dobiega ku końcowi. Czy szykuje się 
ciężka walka o fotel burmistrza?

Nie nazwałbym tego walką o fotel burmistrza, raczej 
walką o wizję Redy i możliwość pracy na ich rzecz 
mieszkańców przez najbliższych 5 lat. Jeszcze raz 
bardzo dziękujemy całym zespołem za dotychczasowe 
wsparcie i serdecznie zapraszamy na wybory 21 kwiet-
nia, każdy może zadecydować o przyszłości naszego 
wspaniałego miasta.

Materiał Wyborczy Komitetu Wyborczego Wyborców Reda dla Mieszkańców 
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Nie spoczął na laurach, 
tylko dalej wciela plany w życie

RUMIA | Wywiad z Michałem Pasiecznym, który jako jedyny w Małym Trójmieście Kaszubskim wygrał wybory w pierwszej turze, i w dodatku 
z wielką przewagą nad przeciwnikami.

Osiągnął Pan ogromny sukces, Panie 
Burmistrzu. Jakie towarzyszą Panu 
wrażenia?

- Był to niesamowity, emocjonujący 
wieczór wyborczy do samego rana, gdyż 
trwały nie tylko wybory na burmistrza, 
ale równie wybory do rady miasta, rady 
powiatu oraz sejmiku wojewódzkiego, 
które były równie ważne. We wszystkich 
otrzymaliśmy duży mandat zaufania na-
szych mieszkańców. Czuję się dumny 
i szczęśliwy z tego powodu, że mieszkań-
cy tak bardzo nam zawierzyli.

Pana zdaniem, z czego wynika taki 
sukces?

- Z tego, co mieszkańcy nam mówią, to 
doceniani jesteśmy za pracowitość, sku-
teczność, ambitne projekty, za to że u nas 
nie ma negatywnego „warszawskiego” 
czy „telewizyjnego” uprawiania polityki, 
tylko jest działanie ponad podziałami 
i współpraca z wszystkimi, którzy chcą 
tworzyć coś dobrego. To ogromny nasz 
sukces, że 100% czasu idzie na meryto-
ryczną pracę i walkę o środki finansowe, 
a nie na bezsensowne kłótnie, czy prze-
pychanki personalne. Najważniejsze są 
działania inwestycjne i społeczne na rzecz 
mieszkańców.

Ale w kampanii jednak były zwarcia?
- Tak, natomiast to już jest zależne od 

samych kandydatów, czy komitetów, kto 
jak ją prowadzi, no i trzeba czasem reago-
wać. Natomiast jeśli ktoś mocno atakuje 

swojego kontrkandydata i się koncentruje 
na prowadzeniu kampanii negatywnej w 
stosunku do niego, a nie pokazuje zbyt 
wiele swoich planów, to oznacza, że albo 
nie ma zbyt dużo do zaoferowania miesz-
kańcom, albo jest osobą kłótliwą, która 
zamiast zajmować się pracą będzie dążyć 
do konfliktów.

Przed nami drugie tury wyborów 
zarówno w Redzie, jak i Wejherowie. 
Mateusz Richert oraz Marcin Bulczak 
okazali się dużymi niespodziankami.

- Mateusz Richert jest liderem na 
półmetku i ogromną szansą dla miasta 
Redy – ma szerokie horyzonty, wie jak 
współpracować w województwie, po-
magał nam niejeden raz w tworzeniu 
uzasadnień do różnych dokumentów 
strategicznych w „walce" o budowę prze-
dłużenia Obwodnicy Trójmiasta jako 
Drogę Czerwoną i Via Maris. Ma duże 
wiedzę, gdyż pracuje obecnie w Biurze 
Planowania Regionalnego – to wielki 
atut. Wie jak pracować, by skutecznie po-
zyskiwać środki zewnętrzne. No i mamy 
wspólny cel – stworzyć jak najwięcej 
atrakcyjnych zielonych terenów rekre-
acyjnych w naszych miastach, w tym 4 
kilometrowy ciąg przez rzeczce na grani-
cy Redy i Rumi. Mateusz też chce mocniej 
postawić na sport i wspierać aktywność 
społeczną wolontariuszy otaz działaczy 
z różnych stowarzyszeń.

A Marcin Bulczak?

- Marcin osiągnął sukces zawodowy 
i chce się zająć pracą na rzecz mieszkań-
ców. To niezbyt częsta sytuacja, natomiast 
wielka szansa dla Wejherowa na Prezy-
denta, który będzie skutecznie walczył 
o środki finansowe, na pewno będzie 
prowadził rozsądną politykę finansową, 
rozwijał place zabaw, boiska tereny re-
kreacyjne, no i również będzie wspierał 
sport, kulturę i organizacje pozarządo-
we. Z Marcinem znam się od dwóch lat 
i wiem, że będzie promował i rozwijał 
społeczne tematy. Ma jeszcze jedną zaletę, 
słucha ludzi i potrafi to przekuć w sukces. 
Ma dużą szansę na zwycięstwo.

Wynik do Rady Powiatu to zaskocze-
nie dla Pana jako Przewodniczącego 
struktur powiatowych PO?

- Na pewno duży sukces, 13 mandatów 
naszych, 9 mandatów Wspólny Powiat, 
6 PiS, 1 Trzeci Droga. Nas kandydaci 
wygrali nie tylko w Rumi, Redzie i Wej-
herowie, ale także w Luzinie, Szemudzie, 
Gniewinie oraz Gminie Wejherowo, a tyl-
ko 3 gminach inni byli lepsi. Otrzymali-
śmy mocny mandat zaufania od miesz-
kańców – na pewno dotrzymamy słowa.

Ciekawie przebiegają rozmowy do-
tyczące przyszłego kształtu zarządu 
powiatu?

- Tak, są ciekawe. Mam nadzieję, że 
tutaj kompetencje, zaangażowanie i chęci 
do realizowania ambitnych działań na 
rzecz mieszkańców całego powiatu będą 

kluczowe i podobnie jak w Rumi, ponad 
podziałami. Już po pierwszej sesji zajmą 
się tylko pracą. My jesteśmy rozsądny-

mi ludźmi i widzimy, jakie współpraca 
przynosi olbrzymie korzyści. To trzeba 
pielęgnować i rozwijać.

Michał Pasieczny 12.305 głosów

Leszek Kiersznikiewicz 3.750 głosów

Michał Kryża 3.208 głosów

Wyniki wyborów do rady powiatu 
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 "Nie umiera ten, kto trwa w pamięci żywych”
Ks. J. Twardowski

JOLANCIE DAMPC

składamy wyrazy głębokiego żalu i współczucia
oraz słowa otuchy i wsparcia

z powodu śmierci

Dyrektorowi
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Redzie

Kazimierz Okrój
Przewodniczący Rady Miejskiej 

wraz z Radnymi

Krzysztof Krzemiński
Burmistrz Miasta Redy 
wraz z pracownikami

Naszej Koleżance

OGŁOSZENIE  
Burmistrza Miasta Rumi

Burmistrz Miasta Rumi informuje, że stosownie do art. 35 ust. 1 i ust. 2 
ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami  
(Dz. U. z 2023r. poz. 344 z późn. zm.) oraz Zarządzenia Nr 2421/127/2024 
Burmistrza Miasta Rumi z dnia 08.04.2024r., w siedzibie Urzędu Miasta 
Rumi przy ul. Sobieskiego 7, wywieszony został, na okres 21 dni, wykaz 
obejmujący nieruchomości położone w Rumi, stanowiące własność  
i będące we władaniu Gminy Miejskiej Rumia, przeznaczone do dzierża-
wy w formie bezprzetargowej. Przedmiotowy wykaz zamieszczony został 
również na stronie internetowej Urzędu Miasta Rumi: http://bip.rumia.pl/

Rumia, 08.04.2024r.

OGŁOSZENIE 72/2024/PR-Media-Group/DB

- Celem wizyty serbskich i hiszpańskich nauczycieli 
w Wejherowie jest obserwacja działalności szkoły 
polskiej, jako zagranicznej szkoły partnerskiej. Go-
ście przyglądają się jak funkcjonuje polska szkoła, 
jak przebiegają lekcje i jakimi metodami nauczania 
posługują się wejherowscy nauczyciele. W trakcie 
spotkań z kadrą pedagogiczną dzielą się też swoimi 
spostrzeżeniami i doświadczeniami – mówi Kata-
rzyna Bojke, dyrektor Liceum Ogólnokształcącym 
im. Króla Jana III Sobieskiego w Wejherowie, która 
jako gospodarz wizyty podczas zwiedzania Ratusza 
pełniła również rolę tłumacza z języka polskiego na 
angielski.

Dyrektor Katarzyna Bojke dodaje, że ta programo-
wa wizyta zagranicznych gości jest znakomitą okazją 
do zwiedzenia Wejherowa i okolic, a także poznania 

kultury polskiej i kaszubskiej.
- Jestem z Jagodyny, małego miasta na terenie Serbii. 

Jesteśmy chętni do współpracy i poznawania nowych 
miejsc na terenie Europy. Polska była naszym wybo-
rem. Cieszymy się, że mieliśmy możliwość odwiedze-
nia Wejherowa, a także poznania pracy szkoły w wa-
szym mieście - mówi Daniela Jakolowić – dyrektor 
szkoły gimnazjalnej w serbskiej Jagodynie, pełniąca 
rolę liderki grupy.

Serbskim nauczycielom towarzyszyła Rozio Ca-
lado, dyrektor szkoły średniej w Las Palmas na 
Wyspach Kanaryjskich. Po salach historycznych 
wejherowskiego Ratusza oprowadzał gości inspektor 
Henryk Połchowski z Wydziału Kultury, Sportu, 
Spraw Społecznych, Promocji i Turystyki.

Źródło: UM Wejherowo

Serbscy i hiszpańscy nauczyciele 
zwiedzają Wejherowo
WE JHEROWO | Wejherowski Ratusz odwiedziła grupa nauczycieli z Serbii i Hiszpanii, którzy 
przebywają w naszym mieście w ramach partnerskiego programu „Job shadowing” realizowanym 
wspólnie z Liceum Ogólnokształcącym im. Króla Jana III Sobieskiego.
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Wyniki Wyborów 
Samorządowych 2024 
w mieście Reda

REDA | Redzianie wybierali swoich przedstawicieli. W wyborach samo-
rządowych na Burmistrza Miasta Redy startowało czworo kandydatów.

Do drugiej tury przeszli: Łukasz Kamiński KWW 
Wspólna Reda- 3 504 głosy (37,25%) i Mateusz Ri-
chert KWW Reda dla mieszkańców 3 747 głosów 
(39,84 %).

Lista kandydatów, którzy uzyskali mandat w wy-
borach do Rady Miejskiej w Redzie w poszczegól-
nych okręgach:

Okręg wyborczy nr 1:
1. Katarzyna Piwecka-Witt (Reda dla Mieszkań-

ców) - 331 głosów
2. Kazimierz Okrój (Wspólna Reda) - 280 głosów
3. Beata Sobierajska (Reda dla Mieszkańców) - 

246 głosów
4. Kamil Wojciechowski (PiS) - 240 głosów
5. Piotr Pepliński (Wspólna Reda) - 149 głosów
Okręg wyborczy nr 2:
1. Leszek Hebel (Wspólna Reda) - 428 głosów
2. Mariusz Kreft 349 głosów
3. Emilia Sawicka-Lieder (Wspólna Reda) - 218 

głosów
4. Weronika Schroeder (Reda dla Mieszkańców) 

- 196 głosów
5. Sebastian Kozioł (Reda dla Mieszkańców) - 

191 głosów
6. Kornelia Supińska (Wspólna Reda) - 121 

głosów
Okręg wyborczy nr 3:
1. Mateusz Richert (Reda dla Mieszkańców) - 358 

głosów

2. Karolina Bochan (Wspólna Reda) - 222 głosy
3. Violetta Mackiewicz - Sasiak (PiS) - 205 głosów
4. Kajetan Kołodziejski (Wspólna Reda) - 205 

głosów
5. Katarzyna Osiecka-Brzeska (Reda dla Miesz-

kańców) - 171 głosów
Okręg wyborczy nr 4:
1. Katarzyna Smolska (Reda dla Mieszkańców) 

- 313 głosów
2. Łukasz Kamiński (Wspólna Reda) - 286 gło-

sów
3. Radosław Farion (Wspólna Reda) - 221 głosów
4. Andrzej Byczkowski (Wspólna Reda) - 209 

głosów
5. Zofia Dzielińska (Reda dla Mieszkańców) - 185 

głosów
W wyborach do Rady Powiatu Wejherowskiego 

mandaty w mieście Reda otrzymali:
1. Krzysztof Krzemiński (KO) - 2148 głosów
2. Kinga Szczepankowska (KO) - 942 głosy
3. Piotr Skurzyński (PiS) - 893 głosy
4. Arkadiusz Janor (Wspólny Powiat) - 788 gło-

sów

W wyborach do Sejmiku Województwa Pomor-
skiego mandaty otrzymali:

1. Marcin Skwierawski (KO) - 26 374 głosy
2. Roman Dambek (PiS) - 19 702 głosów
3. Beata Koniarska (KO) - 19 534 głosy
4. Andrzej Struk (KO) - 18 861 głosów
5. Kazimierz Klawiter (PiS) - 13 968 głosów
6. Piotr Wittbrodt (KO) - 9 924 głosy
7. Olga Hasse (KO) - 8 389 głosów
8. Szymon Redlin (TD) - 7 648 głosów
Frekwencja w mieście Reda wyniosła 49,35 %. 

Liczba kart ważnych 9 468, liczba uprawnionych 
do głosowania 19 187. Więcej szczegółowych in-
formacji można znaleźć na stronie 

www.wybory.gov.pl/samorzad2024/.
Źródło: UM Reda
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INFORMACJA 

Zgodnie z art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce 

nieruchomościami (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz. 344 ze zm.) 

STAROSTA WEJHEROWSKI
INFORMUJE,

że w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wejherowie, ul. 3 Maja 4 oraz na 

stronach internetowych: www.bip.powiatwejherowski.pl,  

www.powiatwejherowski.pl, www.uwgdansk.ssdip.bip.gov.pl zamieszczono, 

na okres 21 dni, wykaz nr V/2024  nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa, położonej w Wejherowie, przeznaczonej  do zbycia  

w drodze darowizny na rzecz Gminy Miasta Wejherowa

Wykaz wywieszono w dniu 10 kwietnia 2024 r.

OGŁOSZENIE 70/2024/PR-Media-Group/DB

INFORMACJA 

Zgodnie z art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce 

nieruchomościami (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz. 344 ze zm.) 

ZARZĄD POWIATU WEJHEROWSKIEGO
INFORMUJE,

że w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wejherowie, ul. 3 Maja 4 oraz na 

stronach internetowych: www.bip.powiatwejherowski.pl,  

www.powiat wejherowo.pl, zamieszczono przez okres 21 dni, wykaz nr 

III/P/2024, dotyczący nieruchomości stanowiących własność Powiatu 

Wejherowskiego, przeznaczonych do oddania w najem  

w trybie bezprzetargowym.

Wykaz wywieszono w dniu 12 kwietnia 2024 r.

OGŁOSZENIE 71/2024/PR-Media-Group/DB

Nadzwyczajna sesja 
Rady Miasta Wejherowa

WEJHEROWO | Odbyła się LIV nadzwyczajna sesja Rady Miasta Wej-
herowa związana z koniecznością przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 
Administracyjnemu w Gdańsku skargi.

Przekazana skarga tyczyła Uchwały Nr VIIIk/
XLVI/595/2023 Rady Miasta Wejherowa z dnia 16 
czerwca 2023 roku w sprawie uchwalenia zmiany miej-
scowego planu zagospodarowania przestrzennego frag-
mentu miasta Wejherowa – w obszarze ograniczonym od 
północy terenem kolejowym, od wschodu ul. Szczęśliwą 
do granicy z Gminą Wejherowo od strony południowej 
i zachodniej.

Mocą podjętej uchwały Rada Miasta Wejherowa upo-
ważniła Prezydenta Miasta Wejherowa do przekazania 
skargi wraz z odpowiedzią na skargę i aktami sprawy Wo-
jewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gdańsku 
oraz reprezentowania Rady Miasta Wejherowa w postę-
powaniu  przed WSA w niniejszej sprawie. Jednocześnie 
upoważniła prezydenta do podpisania odpowiedzi na 
skargę oraz do udzielania dalszych pełnomocnictw pro-
cesowych, w tym także do podpisania i wniesienia skargi 
kasacyjnej oraz do reprezentowania Rady Miasta Wejhe-
rowa w postępowaniu przed Wojewódzkim Sądem Ad-
ministracyjnym i Naczelnym Sądem Administracyjnym.

Radni podjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Miasta Wejherowa na rok 2024, co umożliwi m.in. 
przekazanie środków w wysokości 250 tys. zł na realiza-
cję budowy ścieżki rowerowej w ul. Ofiar Piaśnicy wraz 
z przebudową ul. Niskiej w Wejherowie, a także 45 tys. na 
zwiększenie dotacji dla Wejherowskiego Centrum Kultu-

ry na działalność podmiotową. Radni przyjęli też projekt 
uchwały o zmianie uchwały Nr VIIIk/LI/660/2023 RM 
Wejherowa z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasta Wej-
herowa.  Przyjęli również pakiet uchwał o nieruchomo-
ściach, w tym sprzedaży nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miasta Wejherowa oraz nabycia przez 
Gminę Miasta Wejherowa praw do nieruchomości. Za-
decydowali także o przyjęciu uchwały w sprawie upo-
ważnienia Prezydenta Miasta Wejherowa do złożenia 
wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia projektu do 
realizacji pod nawą: „Budowa systemów zbierania wód 
opadowych z południowych terenów miasta Wejherowa” 
w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infra-
strukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027.

Przewodniczący Rady Miasta Jacek Gafka podzięko-
wał za merytoryczną współpracę w minionej kadencji 
wszystkim radnym oraz prezydentom miasta oraz urzęd-
nikom Urzędu Miejskiego w Wejherowie. Podziękował 
też mieszkańcom za systematyczne oglądanie obrad 
w internecie. Prawdopodobnie była to ostatnia sesja Rady 
Miasta w tej kadencji. Formalnie, mimo wyboru nowego 
składu rady w wyborach samorządowych przeprowadzo-
nych w dniu 7 kwietnia br., Rada Miasta w obecnym skła-
dzie działa prawnie do 30 kwietnia 2024 roku.

Źródło: UM Wejherowo
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Na przestrzeni ostatnich lat Gmina czerpie pełny-
mi garściami z Funduszy Europejskich. Pozyskane 
w ten sposób dofinansowania są lokowane w mo-
dernizacje i rozbudowy, pomagające dostosować 
budynki do wzrastających potrzeb społeczności. 
Rok 2023 był dobrym czasem realizacji wielu pro-
jektów i pozyskiwania dużych kwot dofinansowań.
Pod koniec 2023 roku rozliczono oraz podsumo-
wano ważne zadanie z Europejskiego Funduszu 

Społecznego. Był to Program Operacyjny Wiedza 
Edukacja Rozwój 2014-2020 oś priorytetowa 
4.1 Innowacje społeczne „Przestrzeń dostępnej 
szkoły”.
- Udało nam się pozyskać ponad 1 mln 334 tys. 
zł. dofinansowania z czego cały projekt pochło-
nął prawie 1 mln 415 tys. zł. Dzięki tym środkom 
przeprowadziliśmy szereg działań wprowadzając 
model dostępnej szkoły w Szemudzie oraz Kielnie. 
Pomieszczenia oraz ciągi komunikacyjne zostały 
dostosowane do potrzeb osób z niepełnospraw-
nościami. Likwidujemy bariery również dzięki 
odpowiedniemu sprzętowi. Cały projekt składał 
się z 4 obszarów: architektonicznego, techniczne-
go, edukacyjno-społecznego i organizacyjnego. 
Zostały powiększone sanitariaty oraz zamon-
towany m.in schodołaz oraz zakupione krzesła 
ewakuacyjne. Jesteśmy pewni, że dzięki temu 
projektowi nasze szkoły są jeszcze bardziej 
otwarte i dostępne dla osób z niepełnosprawno-
ściami – demonstruje Urząd Gminy Szemud.

Monika Fischer

POWSTAJE ŚCIEŻKA ROWEROWA NA UL. KOSYNIERÓW
RUMIA | Obecnie prace przy budowie ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Kosynierów posuwają się 
na odcinku biegnącym od ronda przy centrum handlowym do wysokości osiedla Rumia Park. 

fot. UM Rumia

Nadzieja na pomyślne domknię-
cie tej inwestycji pojawiła się pod-
czas zmiany zarządcy tej drogi. 
Trasa na Wejherowo nie jest już 
drogą wojewódzką, a drogą powia-
tową. Dzięki determinacji Wójta 
Kalkowskiego i urzędników otrzy-
mano zgodę z Zarządu Dróg dla 
Powiatu Puckiego i Wejherowskie-
go na przeprowadzenie niezbęd-
nych prac.

Oprócz poszerzenia chodnika 
parking został wyrównany. Przy-
gotowywany do przebudowy jest 
też cały układ drogowy przy szkole. 

- Jesteśmy w trakcie przygotowy-
wania dokumentacji do rozbudowy 
tej szkoły o czym już wcześniej in-
formowaliśmy – przekazuje Urząd 
Gminy Szemud.

Źródło: UG Szemud

Chodnik przy szkole w Koleczkowie poszerzony
GMINA SZEMUD | Zespół Szkolno-Przedszkolny w Koleczkowie zyskał poszerzenie chodnika. 
To była długo oczekiwana inwestycja do zrealizowana w tej miejscowości.
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Nowy prezes Wojewódzki Fundusz 
Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Gdańsku Łukasz Tamkun 
odpowiedział na zaproszenie Wójta Ry-
szarda Kalkowskiego i dzień po objęciu 
stanowiska przyjechał do szemudzkiej 
gminy, by spotkać się z mieszkańcami, 
wójtem oraz sprawdzić, jak pozyska-

ne miliony dofinansowań wpłynęły na 
Gminę Szemud.

W pierwszej kolejności z prezesem 
odwiedzono zmodernizowane za po-
nad 11 mln zł stacje uzdatniania wody. 
Rozmawiano o PSZOKach i wnioskach 
o modernizację. Późnej w Centrum 
Samorządowym w Szemudzie spotka-

no się z mieszkańcami oraz Panią Mi-
leną Czoska, która pozyskuje środki 
zewnętrzne i prowadzi Gminny Punkt 
Konsultacyjno-Informacyjny „Czyste 
Powietrze". Od początku roku gmina 
pomaga w konstruowaniu wniosków 
bezpośrednio w Centrum Samorządo-
wym.

Pan Prezes WFOŚiGW pogratulował 
inwestycji w gminie oraz zapewnił, 
że kolejne środki z drugiego rozdania 
programu szybko trafią do wniosko-
dawców. Właśnie na dniach będzie 
podpisana nowa umowa, a mieszkań-
cy mogą już składać wnioski nawet na 
kompleksowe modernizacje domów. 

Dofinansowania będą jeszcze wyższe 
i dają wiele możliwości. 

- Zapraszamy do gminnego punktu 
w Centrum Samorządowym w godzi-
nach pracy urzędu – zachęca Urząd 
Gminy Szemud.

Źródło: UG Szemud
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Modernizacja domów z programu Czyste Powietrze
GMINA SZEMUD | Wszyscy mieszkańcy mogą skorzystać z możliwości pozyskania środków na modernizację energetyczną i cieplną domu! 
Przez to otwierają się jeszcze większe możliwości.

Takie wsparcie jest niezwykle cenne dla takich placówek. 
Biblioteki, które otrzymały dofinansowanie, będą mogły 
zrealizować cele związane z tworzeniem z partnerami 
projektów edukacyjno-animacyjnych, współtworzeniem 
miejsca wspierającego rozmów i spotkań, z rozpoznawa-
niem potencjału kulturowego lokalnej społeczności. 
Jednym z celów, który może być realizowany dzięki 
temu, jest budowanie partnerstw na poziomie lokalnych, 
na rzecz rozwoju czytelnictwa.
Źródło: luzino.info

LUZINO | Biblioteka w Luzinie znalazła się wśród 47 
bibliotek publicznych, nagrodzonych w konkursie do-
tacyjnym BLISKO – Biblioteka | Lokalność | Inicjatywy | 
Społeczność | Kooperacja | Oddolność.

fot. pixabay.com

LUZIŃSKA BIBLIOTEKA  
Z DOTACJĄ

Na obecnym etapie prac zakończono murowanie ścian drugiego 
piętra. Wykonywane są izolacja kondygnacji podziemnej oraz 
strop nad parterem. Trwają też prace związane z hydroizolacją 
i izolacją termiczną kondygnacji podziemnej.

Docelowo w ramach inwestycji przy ul. Reja powstanie wieloro-
dzinny budynek z 32 lokalami i podziemną halą garażową. Zakres 
prac obejmuje również zagospodarowanie okolicznego terenu 
w postaci zieleni oraz niezbędnej infrastruktury drogowej.

Lokale będą mogły wynająć osoby niemające zdolności kredy-
towej, między innymi seniorzy, rodzice samotnie wychowujący 
dzieci czy osoby młode.

Koszt inwestycji to blisko 10,2 mln zł. Źródłem finansowania 
jest Fundusz Dopłat w Banku Gospodarstwa Krajowego, zasilany 
środkami budżetu państwa w ramach rządowego programu bez-
zwrotnego wsparcia budownictwa mieszkaniowego.

Źródło: UM Rumia

- „Tai Chi są to zajęcia dla każdego, można je wykonywać niezależnie 
od swojego wieku i stanu fizycznego. Są to ćwiczenia, które łączą w sobie 
spokój, płynność i uwagę. Tai Chi ćwiczą ludzie na całym świecie, jest 
to forma ruchu, która nie obciąża naszych stawów, wzmacnia mięśnie, 
poprawia koordynację oraz uczy świadomości naszego ciała. Jest to 
wspaniały sposób na ruch, który możesz wykonywać na łonie natury jak 
i w zaciszu swojego mieszkania” - informują organizatorzy wydarzenia.

Zajęcia odbędą się 13 i 20 kwietnia, w sobotę o godzinie 10:00, w Fa-
bryce Kultury (ul. Łąkowa 59A, Reda). Zajęcia są bezpłatne.

Do uczestnictwa zachęcani są początkujący i zaawansowani, instruk-
torka dostosowuje ćwiczenia do poziomu grupy. Wystarczy wygodny 
strój i pozytywne nastawienie

Prowadząca: Małgorzata Cudziło – dyplomowana instruktorka Tai 
Chi i fitnessu. Swoją przygodę z gimnastyką Tai Chi poznała podczas 
kilkuletniego pobytu w Chinach, którego ukoronowaniem był zaszczyt 
ćwiczenia z dwoma tysiącami obywateli Chińskich na Placu przed 
Świątynią Nieba w Pekinie.

Źródło: Fabryka Kultury w Redzie

Postępy prac na 
budowie bloku SIM

Zajęcia Tai Chi

RUMIA | W ramach prowadzonej inwestycji powstanie blok 
mieszkalny, w którego wnętrzu znajdą się 32 lokale.

REDA | Na bezpłatne zajęcia może przyjść każdy, niezależnie od wieku czy 
sprawności fizycznej. Najbliższe spotkanie zaplanowano na ten weekend.
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We wtorkową noc policjanci z Wejherowa, w tym prze-
wodnik wyszkolonego psa, zatrzymali mężczyznę, który 
na ich widok przyspieszył kroku i próbował ukryć się 
w mieszkaniu. Funkcjonariusze widząc zaniepokojenie 
mężczyzny natychmiast za nim podążyli i przy drzwiach, 
otwartego już mieszkania, zatrzymali go.

Z mieszkania wydobywał się zapach marihuany, a z pro-
gu drzwi policjanci zauważyli leżący na stole woreczek 
z suszem roślinnym. W związku z tym mundurowi 
przeszukali mieszkanie mężczyzny przy użyciu psa do 
wykrywania narkotyków. Nielegalne substancje zostały 
ujawnione w szufladzie szafki kuchennej – worki z mari-
huaną, woreczek z amfetaminą i mefedronem. Następnie 
w piwnicy pies Korek wywęszył metalowe opakowanie po 
szamponie, w którym była amfetamina. Łącznie zabezpie-
czono ok 150 gramów różnych narkotyków.

Substancje zostały zabezpieczone i przekazane do badań 
specjalistycznych. Mężczyznę doprowadzono do wejhe-
rowskiej komendy, gdzie noc spędził areszcie. Na następ-
ny dzień przesłuchano go i postawiono zarzuty. W czwar-
tek odbyła się rozprawa. Za posiadanie znacznych ilości 
narkotyków grozi kara pozbawienia wolności do 10 lat.

Źródło: KPP Wejherowo

Korek wywęszył narkotyki w butelce po szamponie
WEJHEROWO | 32-letni mężczyzna został zatrzymany za posiadanie znacznej ilości narkotyków. 
Postawiono mu zarzuty, a w czwartek trafił przed sąd.
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Akcja „Jednośladem bezpiecznie do celu”
POWIAT | Trwa kolejna edycja ogólnopolskiej akcji informacyjno-edukacyjnej skierowanej 
do kierujących motocyklami, motorowerami, rowerami, a także hulajnogami elektrycznymi.

Prowadzona akcja ma na celu przypominanie 
i uświadamianie kierującym jednośladami o tym, 
że są niechronionymi uczestnikami ruchu dro-
gowego oraz o zagrożeniach z tym związanych, 
jak też promowanie właściwych zachowań wobec 
innych uczestników ruchu.

Wraz z nadejściem wiosny i pięknej pogody, 
jednośladów przybyło na drogach i ścieżkach ro-
werowych. Kierują nimi osoby w różnym wieku, 
w tym też niepełnoletnie. Jednak każdy użytkow-
nik tego typu pojazdu powinien mieć na uwadze, 
że uczestnicząc w wypadku drogowym narażony 
jest na znaczne niebezpieczeństwo utraty zdro-

wia, a nawet życia.
Kontrole drogowe, które realizowano w róż-

nych miejscach powiatu wykazały dwa poważne 
naruszenia przepisów, które popełnili użytkow-
nicy jednośladów. Policjanci z Rumi na ul. Staro-
wiejskiej podjęli interwencję wobec 36-letniego 
cyklisty, który jechał rowerem w dość charakte-
rystyczny sposób. Przeprowadzone badanie alko-
-testem wykazało, że miał on ponad 2 promile 
alkoholu w organizmie. Kolejna kontrola drogo-
wa, którą realizowali policjanci wejherowskiej 
drogówki, także odbyła się w Rumi w godzinach 
nocnych. Wtedy też policjanci interweniowali 

wobec 27-latka jadącego hulajnogą elektryczną. 
W tym przypadku także „zaproszeniem" do 
kontroli drogowej dla policjantów był specyficzny 
styl jazdy tego użytkownika. Badanie przeprowa-
dzone alko-testem i w tym przypadku wykazało, 
że 27-latek znajdował się w stanie nietrzeźwości.

Obaj użytkownicy jednośladów zostali ukarani 
mandatami w kwocie 2500 zł, gdyż taki mandat 
przewiduje Rozporządzenie w sprawie wysokości 
grzywien nakładanych w drodze mandatów kar-
nych za wybrane rodzaje wykroczeń.

- Przestrzegajmy zatem przepisów prawa, 
w szczególności dozwolonej prędkości jazdy (mo-
tocykliści, motorowerzyści) oraz zasad pierw-
szeństwa przejazdu. Nie warto narażać zdrowia 
i życia, nie tylko swojego ale innych osób, dla 
kilku chwil emocji. Pamiętajmy, aby nigdy nie 
korzystać z jednośladu, kiedy znajdujemy się pod 
wpływem alkoholu. W takim przypadku nie tylko 
grozi nam wysoki mandat, ale także możemy 
wziąć udział w zdarzeniu drogowym. Niezależnie 
od tego jakim rodzajem jednośladu się porusza-
my pamiętajmy też o sygnalizowaniu zamiaru 
zmiany kierunku jazdy lub pasa ruchu. Warto 
również zadbać o bycie widocznym na drodze. 
Prawidłowe światła pojazdu i kamizelka odbla-
skowa dodatkowo podniosą nasze bezpieczeństwo 
- przypominają wejherowscy policjanci.

My jeszcze raz przypominamy i apelujemy 
do kierowców samochodów, jak i jednośladów:

Piłeś? Nie jedź!
Wsiadasz na motocykl lub rower? Pamiętaj 

o założeniu kasku.
Źródło: KPP Wejherowo / Monika Fischer
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Policjanci Wydziału Kryminalnego w Wejherowie 
i Rumi w wyniku wspólnych działań zatrzymali 
oszusta, który oferował w sprzedaży sztabki złota po 
okazyjnej cenie. Do zatrzymania mężczyzny doszło 
kilka dni temu na terenie placówki handlowej w Rumi, 
podczas transakcji sprzedaży podrobionych sztabek 
złota i przyjęcia ponad 15 tys. zł. Policjanci pracujący 
nad tą sprawą ustalili, że w lutym mężczyzna oszukał 
inną osobę, której także sprzedał podrobione sztabki 
złota, również za kwotę ponad 15 tys. zł.
Zabezpieczone przez policjantów sztabki zostały 
przekazane do badań specjalistycznych i okazało się, 
że jest to stop różnych metali m.in. miedzi i cynku, 

pomalowanych farbą na złoty kolor. Sztabki te były 
łudząco podobne do prawdziwego złota. 20-latek 
trafił do policyjnego aresztu. Został już przesłu-
chany i usłyszał zarzuty m.in. dotyczące oszustwa, 
usiłowania oszustwa, posiadania narkotyków oraz 
podrobienia dokumentów – certyfikatów złota. 
Do sprawy zatrzymano także innego mężczyznę. 
Obecnie policjanci ustalają jaki był jego udział w tym 
przestępstwie, od tego będą zależały ewentualne 
zarzuty. 20-latkowi za popełnione przestępstwa grozi 
kara nawet do 8 lat pozbawienia wolności. Prokurator 
zastosował wobec mężczyzny policyjny dozór.

Źródło: KPP Wejherowo

SPRZEDAWAŁ PODROBIONE SZTABKI ZŁOTA
POWIAT | Zatrzymany mężczyzna oferował sztabki złota z certyfikatami, jednak jak 
się okazało, nie było to złoto. Sprawca został już przesłuchany i usłyszał zarzuty 
oszustwa, usiłowania oszustwa i podrobienia dokumentów.

fot. pexels.com

Policjanci z Luzina w ostatnim czasie otrzymali zgłoszenie 
związane z 52-latkiem z gminy Łęczyce, który wobec swojej żony 
i córki stosował przemoc, wszczynał awantury, wyżywał, poniżał 
oraz popychał i groził im pozbawieniem życia. Wtedy został 
zastosowany wobec niego policyjny dozór, nakaz opuszczenia 
mieszkania, zakaz zbliżania i komunikowania. Mężczyzna jednak 
nie stosował się do zastosowanych wobec niego środków, 
w związku z czym wczoraj Sąd Rejonowy w Wejherowie zastoso-
wał wobec sprawcy przemocy domowej tymczasowy areszt na 
okres 2 miesięcy. Przestępstwo przemocy jest zagrożone karą do 
5 lat pozbawienia wolności.
Przemoc w rodzinie nie jest sprawą prywatną, jest przestęp-
stwem ściganym przez prawo. Wyzywanie, bicie i krzywdzenie 
osób bliskich jest przestępstwem takim samym, jak przemoc 
wobec innych osób. Każda osoba, która doznaje przemocy lub 
jest jej świadkiem, może bezpiecznie i w zaufaniu zgłosić ten 
fakt pracownikom Miejskiego lub Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Problem przemocy należy jak najszybciej zgłosić 
dzielnicowemu lub dzwoniąc na numer alarmowy 112.
Źródło: KPP Wejherowo

GMINA ŁĘCZYCE | W środę Sąd Rejonowy w Wejhe-
rowie zastosował środek zapobiegawczy w postaci 
tymczasowego aresztowania na okres 2 miesięcy 
wobec 52-letniego mieszkańca gminy Łęczyce, który 
naruszył sądowy zakaz zbliżania do swojej rodziny.

fot. pexels.com

ARESZTOWANO SPRAWCĘ 
PRZEMOCY DOMOWEJ
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Aquathlon zawitał do Rumi
AQUATHLON | W Rumi rywalizowano w formule aquathlonu po raz 14. 
Te zawody częścią ogólnopolskiego Grand Prix.

Aquathlon jest połączeniem pływania oraz biegania, 
a tym razem zawodnicy i zawodniczki rywalizowali 
w następujących kategoriach: dzieci (7-8, 9-10, 11-12, 
13-14), junior młodszy i juniorka młodsza, junior 
i juniorki, młodzieżowcy oraz age-group mężczyźni.

Wyniki TOP3 wg. kategorii
7-8 lat
1. Nikodem Pietrzak – 1:37
2. Tomasz Zduńczyk – 1:40
3. Lev Polovenko – 1:46
1. Hanna Grzech – 1:38
2. Marcelina Kupc – 1:39
3. Aleksandra Reszke – 1:50
9-10 lat
1. Ksawery Sosnowski – 3:19
2. Stanisław Zielonka – 3:34
3. Teodor Tomczak – 3:44
1. Oliwia Rogozińska – 3:13
2. Aleksandra Grajewska – 3:23
3. Aleksandra Kurek – 3:27
Żak
1. Franciszek Kasztelan – 6:28
2. Mateusz Winnik – 6:30
3. Karol Krauze – 6:35
1. Iga Onichimowska – 6:29
2. Amelia Skowronek – 6:35
3. Kornelia Sarnecka – 6:52
 Młodzik
1. Jan Siejakowski – 7:33
2. Aleksander Kisielnicki – 7:33

3. Wojciech Kłosowski – 7:42
Młodziczka
1. Łucja Kasztelan – 7:58
2. Natalia Salińska – 8:12
3. Zofia Gruda – 8:23
Junior młodszy
1. Igor Mentel – 10:37
2. Filip Kisielnicki – 11:20
3. Łukasz Waniewski – 11:30
Juniorka młodsza
1. Julia Dołgań – 13:18
2. Marianna Gritzner – 14:01
3. Aleksandra Patron – 14:19
Juniorzy
1. Mateusz Majak – 26:33
2. Kuba Maliszewski – 26:57
3. Jakub Wernerowski – 28:29
Juniorki
1. Karolina Szalast – 30:54
2. Magdalena Dobrowolska – 35:45
Młodzieżowcy
1. Michał Kobiela – 29:58
2. Adrian Krysiński – 34:09
1. Alicja Krauze – 33:42
AG – mężczyźni
1. Maciej Kubiak – 22:30
2. Radosław Szatrowski – 24:02
3. Andrzej Żurawicz – 24:30

Przemysław Schenk
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Podopieczni Grzegorza Nicińskiego do 
spotkania z drużyną ze Stężycy przystę-
powali po wygranej z AS Kolbudy 1:3. Tym 
razem trener wejherowian desygnował 
do gry: Wika (BR), Kątny, Małolepszy, 
Faltyński, Godlewski, Idzi, Leske ©, Goyke, 
Burkhardt, Rompca, Kwidziński. Na ławce 
rezerwowych znajdowali się: Łukowicz 
(BR), Klimczak, Bluma, Krefta, Iwański, 
Pranczk, Maszota.
Spotkanie lepiej rozpoczął zespół Ra-
dunia II Stężyca, który zdobył nie tylko 
dwie bramki, ale też grali w przewadze, 
kiedy czerwoną kartkę otrzymał Krystian 

Faltyński. Na domiar złego goście podwyż-
szyli wynik na 0:3, a następnie Gryf został 
ukarany drugą czerwoną kartką.
Jednak wtedy podopieczni trenera Niciń-
skiego pokazali charakter i doprowadzili 
do remisu za sprawą bramek Krzysztofa 
Idziego oraz dwóch Jakuba Kwidzińskiego. 
Ostatecznie mecz zakończył się wynikiem 3:3.
Obecnie Gryf Wejherowo zajmuje 10 miej-
sce z 32 punktami na koncie. Już w naj-
bliższą sobotę podopiecznych Grzegorza 
Nicińskiego czeka wyjazdowe spotkanie 
przeciwko Chojniczanki II Chojnice.
Przemysław Schenk

BRAWUROWA WALKA GRYFA
PIŁKA NOŻNA | Czerwone kartki, odrabianie strat – nie brakowało emocji podczas domowe-
go spotkania Gryfa Wejherowo przeciwko rezerwom Raduni Stężyca.

Zawodnicy Tytanów Wejherowo do tego spotka-
nia przystępowali po zwycięstwie przeciwko UKS 
Jedynka KODO Morąg. Niestety tym razem nie 
udało się osiągnąć dobrego wyniku. Ostatecznie 
wejherowscy szczypiorniści przegrali 40-32, choć 
po pierwszej połowie spotkania przegrywali zaled-
wie różnicą jednej bramki (21-20).

- Niestety przegrywamy mecz z SKF KPR Sparta 
Oborniki. Mecz z tych tak zwanych do zapomnienia. 
Walczymy dalej. Gratulujemy gospodarzom - napisa-
li po meczu Tytani w mediach społecznościowych.

Kolejny mecz wejherowskich szczypiornistów, tym 
razem w ramach 22 kolejki, odbędzie się 13 kwiet-
nia, o godzinie 18:00 z drużyną E.Link Gwardia 
Koszalin w hali sportowej PZS nr 4 w Wejherowie.

Przemysław Schenk

Do rywalizacji w poszczególnych kate-
goriach stanęli: Krzysztof Małachowski, 
Patrycja Starba oraz Gosia Hildebrand. 
Pierwszy z nich miał najwięcej powodów 
do zadowolenia, ponieważ zdobył srebr-
ny medal w konkurencji kumite -84kg.

- Z mojej perspektywy to spore zasko-
czenie. Jechałem na nie bez żadnych ocze-
kiwań, ponieważ niedawno wróciłem po 
długiej przerwie spowodowanej kontuzja-
mi. Dlatego szczerze nie zakładałem, że 
dojdę aż do finału. Jednak jest to bardzo 
miłe zaskoczenie – przyznawał Krzysztof 
Małachowski specjalnie dla GWE24.pl.

Natomiast brązową medalistką w kon-
kurencji kumite -68kg została Patrycja 
Starba. Gosia Hildebrand za to przegrała 
pierwszą walkę w konkurencji kata se-
niorek.

Przemysław Schenk

Tytani na tarczy

Rumscy karatecy z medalami

PIŁKA RĘCZNA | Tym razem podopieczni Roberta Wicona wrócili z wyjazdowego spotkania prze-
ciwko SKF KPR Sparta Oborniki bez punktów.

KARATE | W Kleszczewie odbywały się Mistrzostwa Polski Seniorów w karate. Tam nie mogło za-
braknąć reprezentacji KS Karate „Sakura” Rumia.

fot. Klub Sportowy Karate „Sakura” Rumia Facebook 

fot. pixabay.com
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